
Zápisnica 
z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Krásna Lúka 

konaného dňa 15.12.2017 
___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní:   Štefan Bujňák, starosta obce 

Poslanci :  Ing. Jana Grejták Kandráčová 

Ing. Dušan Matija 

  Ing. Ján Štieber 

Vladimír Bača 

Ing. Jozef Novysedlák 

Peter Kandráč 

Ing. Marcela Bujňáková 

 

Ostatní: JUDr. Mgr. Jozef Kušnír, kontrolór obce, Štefan Novýsedlák, Štefan 

Osif, Emília Kušnírová, Mária Kandráčová 

  

PROGRAM : 

1.   Otvorenie zasadnutia. 
2.   Voľba zapisovateľa a  overovateľov zápisnice. 
3. Schválenie navrhovaného programu. 
4. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia.  
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2018. 
6. Návrh rozpočtu na rok 2018. 
7. Rozpočtové opatrenie pre rok 2017. 
8. Informácie o plánovaných prácach na budúci rok. 
9. Rôzne. 
10. Návrh na uznesenie. 
11. Záver. 

 
 
 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril Štefan Bujňák, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 
Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 a OZ bude uznášania schopné. 
 
 

K bodu 2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Overovatelia zápisnice: Ing. Dušan Matija a Ing. Marcela Bujňáková 



 
Zapisovateľka: Mgr. Mária Bujňáková 

 
Návrh na uznesenie č. 232: 

OZ schvaľuje: 

Overovateľov zápisnice:  Ing. Dušana Matiju a Ing. Marcelu Bujňákovú 

Zapisovateľa: Mgr. Máriu Bujňákovú 

 
Hlasovanie: za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová, Ing. Dušan Matija,  Vladimír 

Bača, Ing. Ján Štieber, Peter Kandráč,Ing. Jozef Novysedlák,  Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 3. Schválenie navrhovaného programu. 

  

Poslanci schválili predložený program . 

Hlasovanie: za program:  7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová, Vladimír Bača, Ing. 

Dušan Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 
K bodu 4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 
 

Starosta obce predniesol uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ. Poslanci OZ berú na 

vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  

Návrh na uznesenie č. 233: 

Poslanci OZ berú na vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová, Vladimír Bača, Ing. Dušan 

Matija, Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 5. Návrh plánu kontrolnej činnosti. 

 



Kontrolór obce predniesol návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2018. Poslanci súhlasili 

s navrhovaným plánom a poverili kontrolóra obce vykonaním kontrol podľa plánu kontgrolnej 

činnosti. 

 

Návrh na uznesenie č. 234: 

Poslanci OZ schvaľujú polán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2018. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 235: 

Poslanci OZ poverujú hlavného kontrolóra výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 6. Návrh rozpočtu na rok 2018. 

Poslanci obdržali vopred návrh rozpočtu na rok 2018. Hlavný kontrolór predniesol svoje 

stanovisko k návrhu rozpočtu  Predložený návrh schválili. 

 

Návrh na uznesenie č. 236: 

Poslanci OZ schvaľujú predložený návrh rozpočtu na rok 2018. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 237: 

Poslanci OZ berú na vedomie predložený návrh rozpočtu na roky 2019-2020. 

  



Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 7: Rozpočtové opatrenia pre rok 2017. 

Mgr. Mária Bujňáková predniesla návrh rozpočtového opatrenia pre rok 2017. Rozpočet bol 

upravený podľa skutočného čerpania. 

 

Návrh na uznesenie č. 238: 

Poslanci OZ schvaľujú rozpočtové opatrenie č. 10/2017. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 8: Informácie o plánovaných prácach na rok 2018. 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s plánovanými prácami na rok 2018. Plánujú sa práce 

v areáli budovy na ihrisku, kde je potrebné vymeniť elektrické rozvody, potrubie, upraviť 

priestory, okná, dvere. V prípade, že obec bude úspešná pri  projekte ,,Miestne komunikácie“ 

bude potrebné spolufinancovanie 5%. V kuchyni v ZŠsMŠ je potrebné urobiť odsávanie 

a pokiaľ sa začnú odpredáavať pozemky pod krížom bude potrebné vybudovať infraštruktúru. 

Peter Kandráč sa informoval ohľadom cesty k ihrisku, ktorá by slúžila v prípade 

záchranárskeho vrtuľníka. Starosta obce sľúbil, že bude uvažovať nad vybudovaním danej 

cesty. 

Starosta obce informoval o výsledku voľby na riaditeľa školy, kde bola znovuzvolená Mgr. 

Helena Kormošová. 

Poslanec Ján Štieber informoval ohľadom parcely pod kaplnkou, či to nemôže odkúpiť obec, 

no je tam veľa vlastníkov, ako aj Slovenský pozemkový fond a obec nemá túto parcelu zahrnutú 

v územnom pláne obce, preto navrhuje v budúcnosti rozšíriť územný plán obce. 

Zasadnutia OZ sa zúčastnili aj niektorí obyvatelia obce, ktorí podali sťažnosť na p. Emíliu 

Kušnírová, ktorá oplotila pozemom susediaci s jej nehnuteľnosti a oni sú dlhé roky užívateľmi 

predmetnej parcely. Pani Kndráčová zastupovala svoju mamku, ktorá kv§li zdravotým 

problémom nemohla prísť.Dotklo sa je, že p. Kušnírová nielenže svojvoľne oplotila danú 



parcelu, ale obvinili jej manžela Ing.Kandráč, že vytrhol bráničku na danom oplotení a udala 

ho aj na polícii. Obvinenie bolo stiahnuté, no napriek tomu s toto obvinenie dotklo celej rodiny. 

Navrhuje, aby dané oplotenie bolo odstránené. 

Pán Osif Štefan sa pripojil k pani Kanáčovej a žiada dané oplotenie odstrániť. Rovnaký názor 

zastáva aj p. Novýsedlák.  

Pani Kušnírová oboznámila poslancov OZ s dôvodom vybudovania predmetnej ohrady. Par 

celu oplotila z dôvodu, že poza jej  dom často prechádzajú  rôzny ľudia, veľa vecí z dvora jej 

bolo odcudzených, prekáža jej, že veľa ľudí tam chodí na WC, že jej ,,ocikávajú“ dom. Už 

v minulosti jej Ing. Kandráč povedal, že on si na danej parcele postaví garáž a jej by to taktiež 

prekážalo, rozhodla sa preto danú parcelu ohradiť s tým, že kľúče od bráničky dá každému 

užívateľovi. Ona podala trestné oznámenie na neznámu osobu, keďže bráničku biekto vykopol, 

naobvinila hneď Ing. Kandráča. Bola sa ospravedlniť Ing. Kandráčovi, ako aj stiahla obvinenie. 

Ona chce chrániť svoj dom, na predmetnej parcele sa nachádza 376 vlastníkov. 

Starosta obce ešte oboznámil poslancov OZ so žiadosťou o dotáciu na sociálne služby 

neziskovej orgánizácie Betánia, ktorá prevádzkuje denný stacionár v Lipanoch a navštevujú po 

aj obyvatelia našej obce. Keďže problematika okolo sociáílnych služieb je dosť zložitá poslanci 

navrhli schváliť dotáciu v sume 600,- € na 1. štvrťrok 2018 a vrátiť sa k danej problematike na 

ďalších zasadnutiach. 

 

Návrh na uznesenie č. 239: 

Poslanci OZ berú na vedomie správu informácie o plánovaných prácach na rok 2018 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 239: 

Poslanci OZ schvaľujú dotáciu neziskovej orgániozácií Betánia v sume 600,- € na 1. štvrťrok 

2018. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 



K bodu 10: Návrh na uznesenie 

 

Mgr. Mária Bujňáková predniesla návrhy na uznesenia podľa jednotlivých bodov. 

 

Hlasovanie:   za: 7 poslanci Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača, Ing. Dušan 

Matija, Ing. Ján Štieber, Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková  

Proti: 0 poslancov 

 

K dobu 11: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 20.45 h. 

 

Zapísal/(a): Mgr. Mária Bujňáková 

 

 

        .................................................... 

   Štefan Bujňák, starosta obce 

Overovatelia: 

Ing. Dušan Matija      .................................................... 

 

Ing. Marcela Bujňáková      .................................................... 

 

 

 


